

2025 YILINDA UYGULANACAK GÖSTERGELER (01.01.2025-31.12.2025)

1- ASGARİ ÜCRET

27.12.2024 tarih ve 32765 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı gereğince **2025 yılında** uygulanacak asgari ücret düzeyleri aşağıda gösterilmiştir.

01.01.2025 - 31.12.2025;

Günlük (TL)	Aylık (TL)
866,85	26.005,50

2- SİGORTA PRİMİNE ESAS KAZANÇ ALT VE ÜST SINIRLARI

01.01.2025 - 31.12.2025;

ALT SINIR

Günlük (TL)	Aylık (TL)
866,85	26.005,50

ÜST SINIR

Günlük (TL)	Aylık (TL)
6.501,38	195.041,40

NOT: Sigorta prim hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırı, sigortalıların yaşlarına uygun asgarî ücretin otuzda biri, üst sınırı ise 16 yaşından büyük sigortalıların günlük kazanç alt sınırının 7,5 katı, ancak sosyal güvenlik sözleşmesi olmayan ülkelerde iş üstlenen işverenlerce yurt dışındaki işyerlerinde çalıştırılmak üzere götürülen Türk işçileri için 3 katıdır. (5510 sayılı Kanun Md. 82)

3- AYLIK KATSAYILAR

01.07.2025 – 31.12.2025 döneminde geçerli olmak üzere;

657 sayılı Devlet Memurları Kanununun 154 üncü maddesi uyarınca aylık gösterge tablosunda yer alan rakamlar ile ek gösterge ve kıdem aylığı gösterge rakamlarının aylık tutarlara çevrilmesinde uygulanacak aylık katsayısı **(1,170211)**, memuriyet taban aylığı göstergesine uygulanacak taban aylık katsayısı **(18,316014)**, iş güclüğü, iş riski, temininde güclük ve mali sorumluluk zamlarının aylık tutarlara çevrilmesinde uygulanacak yan ödeme katsayısı ise **(0,371113)** olarak belirlenmiştir.

4- GELİR VERGİSİNE TABİ GELİRLERİN VERGİLENDİRİLMESİNDE ESAS ALINAN TARİFE

30.12.2024 tarih ve 32768 (2. Mükerrer) sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan 329 sayılı Gelir Vergisi Genel Tebliği gereğince; 193 sayılı Gelir Vergisi Kanununun 103 üncü maddesinin birinci fıkrasında yer alan gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınan tarife, **2025** takvim yılı gelirlerinin vergilendirilmesinde uygulanmak üzere aşağıdaki şekilde yeniden belirlenmiştir.

158.000 TL’ye kadar	% 15
330.000 TL’nin 158.000 TL’si için 23.700 TL, fazlası	% 20
800.000 TL’nin 330.000 TL’si için 58.100 TL (ücret gelirlerinde 1.200.000 TL’nin 330.000 TL’si için 58.100 TL), fazlası	% 27
4.300.000 TL’nin 800.000 TL’si için 185.000 TL (ücret gelirlerinde 4.300.000 TL’nin 1.200.000 TL’si için 293.000 TL), fazlası	% 35
4.300.000 TL’den fazlasının 4.300.000 TL’si için 1.410.000 TL (ücret gelirlerinde 4.300.000 TL’den fazlasının 4.300.000 TL’si için 1.378.000 TL), fazlası	% 40

5- KIDEM TAZMİNATI

01.07.2025 – 31.12.2025		
1500 gösterge	x 1,170211 katsayı	1.755,32 TL
8000 Ek gösterge	x 1,170211 katsayı	9.361,69 TL
1000 taban aylık gösterge	x 18,316014 taban aylık katsayı	18.316,01 TL
500 kıdem gösterge	x 1,170211 katsayı	585,11 TL
(1500 göst. + 8000 Ek göst.)	x 1,170211 katsayı x %215	23.901,55 TL
Kıdem Tazminatı Tavanı*		53.919,68 TL

6- MEMURLAR İÇİN ÇOCUK ZAMMI

01.07.2025 – 31.12.2025	
0-6 yaş grubu (72 ay dahil) (500 Gösterge x 1,170211 Katsayı)	585,11 TL
6 yaş üzeri (250 Gösterge x 1,170211 Katsayı)	292,55 TL

7- MEMURLAR İÇİN AİLE YARDIMI

01.07.2025 – 31.12.2025	
2273 gösterge x 1,170211 Katsayı	2.659,89 TL

8- PRİME ESAS KAZANÇLARDAN İSTİSNA TUTULACAK YEMEK PARASI, ÇOCUK ZAMMI VE AİLE ZAMMI (YARDIMI) TUTARLARI;

5510 sayılı Kanunun 4 üncü maddesinin birinci fıkrasının (a) tabi sigortalıların;

0 1 . 0 1 . 2 0 2 5 - 3 1 . 1 2 . 2 0 2 5

Yemek parası (Günlük):

01.01.2025 ila 31.12.2025 tarihleri arasında; 158,00 TL

01.01.2025-31.12.2025

Çocuk yardımı (Aylık):

01.01.2025 ila 31.12.2025 tarihleri arasında; 26.005,50 TL x % 2 = 520,11 TL

01.01.2025-31.12.2025

Aile yardımı (Aylık):

01.01.2025 ila 31.12.2025 tarihleri arasında; 26.005,50 TL x %10 = 2.600,55 TL

tutarındaki kazançları, prime esas kazançta dahil edilmeyecektir.

9- İŞSİZLİK SİGORTASI PRİM ORANLARI

İşsizlik sigortası primi, sigortalının 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanununun 80 ve 82 nci maddelerinde belirtilen prime esas aylık brüt kazançlarından **% 1 sigortalı, % 2 işveren ve %1 Devlet payı** olarak alınır. (4447 sayılı Kanun Md. 49)

10- HİZMET ERBABINA İŞYERİ VEYA İŞYERİNİN MÜŞTEMİLATI DIŞINDA KALAN YERLERDE YEMEK VERİLMEK SURETİYLE SAĞLANAN MENFAATLERE İLİŞKİN İSTİSNA TUTARI

30.12.2024 tarih ve 32768 (2. Mükerrer) sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan **329** sayılı Gelir Vergisi Genel Tebliği gereğince Gelir Vergisi Kanununun 23 üncü maddesinin birinci fıkrasının 8 numaralı bendinde yer alan, işyerinde veya müştemilatında yemek verilmeyen durumlarda çalışılan günlere ait bir günlük yemek bedeline ilişkin istisna tutarı, **2025 takvim yılında uygulanmak üzere 240,00 TL** olarak tespit edilmiştir.

11- ENGELLİLİK İNDİRİMİ

30.12.2024 tarih ve 32768 (2. Mükerrer) sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan **329** sayılı Gelir Vergisi Genel Tebliği gereğince Gelir Vergisi Kanununun 31 inci maddesinin ikinci fıkrasında yer alan engellilik indirimi tutarları, **2025 takvim yılında uygulanmak üzere;**

birinci derece engelliler için 9.900 TL,

ikinci derece engelliler için 5.700 TL,

üçüncü derece engelliler için 2.400 TL

olarak tespit edilmiştir.

12- RESMÎ ARABULUCU ÜCRETİ

01.07.2025 – 31.12.2025 tarihleri arasında uygulanacak resmi arabulucu ücretleri:

İşçi sayısı	Gösterge	Ücret
1-10	5.000	5.851,06
11-50	7.000	8.191,48
51-100	10.000	11.702,11
101-500	15.000	17.553,17
501 +	20.000	23.404,22
Birden fazla İl Müdürlüğünün görev alanı içindeki uyuşmazlıklarda	25.000	29.255,28

Memur aylık katsayısı 1,170211

13-10/2/1954 TARİHLİ VE 6245 SAYILI HARCIRAH KANUNU HÜKÜMLERİ UYARINCA VERİLECEK GÜNDELİK VE TAZMİNAT TUTARLARI

H CETVELİ

B- Memur ve Hizmetlilerden;	Gündelik Miktarı (TL)
a) Ek göstergesi 8000 ve daha yüksek olan kadrolarda bulunanlar	680,00
b) Ek göstergesi 6400 (dahil) - 8000 (hariç) olan kadrolarda bulunanlar	650,00
c) Ek göstergesi 3600 (dahil) - 6400 (hariç) olan kadrolarda bulunanlar	635,00
d) Aylık/kadro derecesi 1-4 olanlar	610,00
e) Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar	600,00

14- KUZey KIBRIS TÜRK CUMHURİYETİ VE YURTDIŞI YOLCULUKLARINDA VERİLECEK GÜNDELİK TUTARLARI

11.01.2025 Tarih ve 32779 Sayılı Resmi Gazete’de Yayımlanan 9396 No’lu Cumhurbaşkanlığı Kararı gereğince “Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ne Yapılacak Yolculuklarda Verilecek Gündeliklere Dair Karar” ile “Yurtdışı Gündeliklerine Dair Karar”a göre verilecek gündelik tutarları aşağıda gösterilmiştir;

KUZey KIBRIS TÜRK CUMHURİYETİ’NE YAPILACAK YOLCULUKLARDA VERİLECEK GÜNDELİK TUTARLARI CETVEL

GÖREV UNVANI/KADRO DERECEŚİ		1/1/2025-31/12/2025 Döneminde Verilecek Gündelik Tutarları (TL)
1)	Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkanı, Cumhurbaşkanlığı Yardımcıları	1.766,00
2)	Anayasa Mahkemesi Başkanı, Bakanlar, Genelkurmay Başkanı, Milletvekilleri, Kuvvet Komutanları, Jandarma Genel Komutanı, Sahil Güvenlik Komutanı, Cumhurbaşkanlığı Genel Sekreteri, T.B.M.M. Genel Sekreteri, Orgeneraller, Oramiraller, Yargıtay, Danıştay, Uyuşmazlık Mahkemesi ve Sayıştay Başkanları, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı, Danıştay Başsavcısı, Bakan Yardımcıları, Kamu Başdenetçisi	1.470,00
3)	Yükseköğretim Kurulu Başkanı, Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri, Korgeneral ve Koramiraller, Cumhurbaşkanlığına bağlı kurum ve kuruluşların başkanları, merkezde sürekli görevle bulunanlar dışındaki Büyükelçiler	1.294,00
4)	Yukarıdakiler dışında kalan memur ve hizmetlilerden; a) Aylık/kadro derecesi 1 olanlar b) Aylık/kadro derecesi 2-4 olanlar c) Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar	1.120,00 942,00 766,00

YURTDIŐI GÜNDELİK TUTARLARI**CETVEL**

GÖREV UNVANI/KADRO DERECEŐİ	T.B.M.M. Başkanı, Cumhurbaşkanını Yardımcıları	Anayasa Mahkemesi Başkanı, Bakanlar, Genelkurmay Başkanı, Milletvekilleri, Kuvvet Komutanları, Jandarma Genel Komutanı, Sahil Güvenlik Komutanı, Cumhurbaşkanlığı Genel Sekreteri, T.B.M.M. Genel Sekreteri, Orgeneral ve Oramiraller, Yargıtay, Danıştay, Uyuşmazlık Mahkemesi ve Sayıştay Başkanları, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı, Danıştay Başsavcısı, Bakan Yardımcıları, Kamu Başdenetçisi	Yükseköğretim Kurulu Başkanı, Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri, Düzenleyici ve Denetleyici Kurul ve Kurum Başkanları, Korgeneral ve Koramiraller, Cumhurbaşkanlığına bağı kurum ve kuruluşların başkanları, merkezde sürekli görevle bulunanlar dışındaki Büyükelçiler, Askeri Temsil Heyeti Başkanı, Hükümeti temsilen kararname ile görevlendirilen heyet başkanları	Ek göstergesi 7600 ve daha Yüksek olan kadrolarda bulunanlar	Ek göstergesi 5900 ile 7600'e kadar olan kadrolarda bulunanlar	Aylık/kadro derecesi 1-4 olanlar	Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar	Tedavi Amacıyla Gönderilen Erbaş ve Erler
ÜLKELER (PARA BİRİMLERİ)	I. SÜTUN	II. SÜTUN	III. SÜTUN	IV. SÜTUN	V. SÜTUN	VI. SÜTUN	VII. SÜTUN	VIII. SÜTUN
A.B.D. (A.B.D. Doları)	220	182	146	124	117	110	93	46
Almanya (Euro)	198	164	131	111	105	99	83	41
Avustralya (Avustralya Doları)	342	283	227	192	181	171	143	71
Avusturya (Euro)	199	166	132	112	106	100	84	42
Belçika (Euro)	194	161	128	109	103	97	81	41
Danimarka (Danimarka Kronu)	1.491	1.238	988	838	791	746	627	310
Finlandiya (Euro)	179	148	119	100	95	90	74	38
Fransa (Euro)	192	160	127	108	102	96	81	40
Hollanda (Euro)	187	156	125	106	100	94	80	39
İngiltere (İngiliz Sterlini)	139	115	91	78	74	69	59	29
İrlanda (Euro)	186	155	124	105	99	94	78	39
İspanya (Euro)	191	158	126	107	101	95	80	40
İsveç (İsveç Kronu)	1.637	1.359	1.085	919	867	819	687	341
İsviçre (İsviçre Frangı)	341	283	226	192	181	171	143	71
İtalya (Euro)	183	152	122	104	98	92	77	38
Japonya (Japon Yeni)	37.801	31.405	25.127	21.325	20.118	18.901	15.914	7.880
Kanada (Kanada Doları)	295	244	195	165	156	147	125	61
Kuveyt (Kuveyt Dinarı)	61	50	40	35	33	31	25	12
Lüksemburg (Euro)	194	161	128	109	103	97	82	40
Norveç (Norveç Kronu)	1.437	1.193	952	808	762	719	604	299
Portekiz (Euro)	186	155	124	105	99	93	78	39
Suudi Arabistan (Suudi A. Riyali)	744	617	492	418	395	372	313	155
Yunanistan (Euro)	191	158	126	107	101	95	80	40
Kosova (Euro)	148	123	98	83	78	74	63	31
Diğer AB Ülkeleri (Euro)	152	127	101	86	81	76	65	32
Diğer Ülkeler (A.B.D. Doları)	190	157	125	106	100	95	80	40